
Tour Code: COY-2 (D7)

行程次序，以當地旅社安排為准。
Sequences of Itinerary are subject

to local arrangement.

Puning Temple
普宁寺

Puning Temple
普宁寺

Mulan paddock
木兰围场

Mulan paddock
木兰围场

Ulan Butong Grassland Tourist Area
乌兰布统大草原 

Ulan Butong Grassland Tourist Area
乌兰布统大草原 

Gubei Water Town
古北水镇

Gubei Water Town
古北水镇

China
中国

8D6N
北京 - 乌兰布统草原 /

古北水镇 / 承德
BEIJING - ULAN BUTONG GRASSLAND /

GUBEI WATER TOWN / CHENGDE

NO SHOPPING STOP

全 程 无 购 物 站

赠送 COMPLIMENTARY
《鼎盛王朝·康熙大典》实景秀

《The Great Ceremony Of Kangxi 
In The Prosperous Dynasty》

Live Performance



 普宁寺 - 始建于清朝乾隆时期的一座汉藏结合寺庙。寺庙前半部为汉式，具有汉族传
统佛教寺庙的特征；后半部为藏式，仿西藏桑鸢寺而建，两种不同风格的建筑融为一
体，整座寺院雄伟壮观。普宁寺的主尊佛像千手千眼观世音菩萨，通高27.21米，是金
漆木雕千手千眼观世音菩萨。

 双塔山 - 双塔山为承德名山之一，附近风光秀丽，滦河水从后山蜿蜒东流，山间花树
葱茏，山下原有石马、石凳、石洞等胜景。山峦奇秀，怪石峥嵘，现已辟为游览点。
双塔山山奇、水奇、林奇、石奇、塔奇、洞奇，大自然的鬼斧神工攒成了奇异的自然
景观。

 御道口风景区 - 景区内有原始草原70万亩，是滦河发源地之一。“水的源头，云的
故乡，花的世界，林的海洋，珍禽异兽的天堂”。这里曾是清代皇家猎苑木兰围场
的一部分，景区内的很多景点历史遗迹蕴涵着丰富的清代皇家文化内涵，令人叹为
观止，流连忘返。是人们草原观光、观鸟、骑马、垂钓、游船、篝火娱乐、越野赛
车、科考探险、休闲度假、会议、滑冰滑雪、狩猎等生态旅游的绝佳去处。

承德

 古北水镇 - 古北水镇位于北京市密云区古北口镇，背靠中国最美、最险的司马台长城
，坐拥鸳鸯湖水库，是京郊罕见的山水城结合的自然古村落。景区开放有民国街区，
老营区，水街风情区，日月岛民俗文化区， 汤河古寨区，民宿餐饮区等，是典型的北
方旅游度假小镇。

古北水镇

 木兰围场 - 承德皇家猎苑，位于河北省东北部，与内蒙古草原接壤；这里自古以来就
是一处水草丰美、禽兽繁衍的草原。是清代皇帝举行“木兰秋狝”之所。木兰围场范
围很大，里面主要有塞罕坝风景区、御道口风景区、红松洼风景区、乌兰布统草原等
景区。

 乌兰布统草原旅游区 - 也被称为红山军马场，被归为木兰围场的一个重要景区，因清
朝康熙帝在此指挥清军大战噶尔丹而著称于世，更以其迷人的欧式草原风光，成为中
外闻名的影视外景基地。这里属丘陵与平原交错地带，森林和草原有机结合，四季皆
宜，处处皆景，是摄影之乡、露天影棚。乌兰布统旅游区有将军泡子、公主湖、北沟
风景区、夹皮沟风景区、蛤蟆坝、野鸭湖、五彩山等景点，7~9月来此摄影的人们络
绎不绝。

内蒙古自治区

免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地／宗教节日，公众假期, 天气状况，交通等情况，自然灾害，必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）以确保行程顺利进行，
会或否事先通知。 
备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。

观光景点：

第二天 北京 r (220公里) 承德

 乘坐高铁体验中国速度
 避暑山庄
 小布达拉宫
《鼎盛王朝·康熙大典》实景秀
 车游武烈河景观

(早/午/晚)

第四天 承德 b (250公里) 木兰围场

 车观塞罕坝国家森林公园
 滦河源头
 乌兰布统草原旅游区
 外观佟国纲墓
 网红木栈道
 夕阳黄昏日落牧归

(早/午/晚)

第六天 木兰围场 b (250公里) 承德

 国家一号风景大道
 御道口草原风景区
 康熙大街夜市

(早/午/晚)

第七天 承德 b (220公里) 北京

 古北水镇（司马小烧酒坊、永顺染坊、日月岛广场、

 震远镖局、山顶教堂观看小镇全景，远眺司马台长城）

 前往机场

(早/午/晚)

第八天 北京 a  回程 (机上用餐)

第五天  乌兰布统

 乌兰布统大草原 
 百草敖包
 远观十二里连营
 草原星空打卡

(早/午/晚)

第三天 承德

 普宁寺
 双塔山
 外观磬锤峰

(早/午/-)

Chengde Mountain Resort
避暑山庄

Chengde Mountain Resort
避暑山庄

Shuangta Mountain
双塔山

Shuangta Mountain
双塔山

The Emperor Kangxi Ceremony
鼎盛王朝·康熙大典

The Emperor Kangxi Ceremony
鼎盛王朝·康熙大典

✓ 6 早餐 / 6 午餐 / 5 晚餐
风味餐：
★ 承德风味 ★ BBQ自助烤肉盛宴 ★ 围场农家宴
★ 老火锅风味 ★ 满族八大碗

酒店住宿（6 晚）
✓ 北京瑰悦酒店或同级    x 1 晚
✓ 承德丽枫酒店或同级    x 2 晚
✓ 乌兰布统龙脉假日酒店    x 2 晚
✓ 承德兆丰国际酒店或同级    x 1 晚

自费项目：乘坐越野车体验草原深度游 【RMB 380/每人】

精简行程 ：

第一天 启程北京 (机上用餐)

特别赠送：《鼎盛王朝·康熙大典》
这是全球首部皇家文化主题，演绎康熙大帝传奇经历的大型户外实景
演出。舞台背依独具特色的丹霞地貌景观及周围的山脉走势，由500
多名演艺人员借助高科技灯光特效，真山真水，真人真马再现木兰秋
狝、修建避暑山庄及周围寺庙、巡视江南、收复国土等壮观场景。观
众置身其中，瞬间“穿越”到康熙年间，深度体验演出独有的震撼与
恢弘。



Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations 
reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic a�ected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

TOURIST ATTRACTIONS:

D2 BEIJING r (220KM) 
CHENGDE
 Experience China's Speed by Riding High 
 Speed Rail
 Chengde Mountain Resort
 Little Potala Palace
 《The Great Ceremony Of Kangxi In 
  The Prosperous Dynasty》 
  Live Performance

(B/L/D)

D4 CHENGDE b (250KM) 
MULAN PADDOCK
 Bus view The Saihanba National Forest Park
 The source of the Luan River
 Ulan Butong Grassland Tourism Area
 Appearance of Tong Guogang Tomb
 Wanghongmu boardwalk
 Grassland Sunset

(B/L/D)

D7 CHENGDE b (220KM) 
BEIJING
 Gubei Water Town (Sima Xiaoshao Distillery, 
 Yongshun Ranfang, Riyue Island Square, 
 Zhenyuan Escort Agency, Peak Church, 
 Night View of Wandering Water Town, 
 outside view the Simatai Great Wall  from afar)

(B/L/D)

D8 BEIJING a DEPARTURE 
(MOB)

D5 ULAN BUTONG 
GRASSLAND
 Ulan Butong Grassland
 Baicao Aobao
 Looking at the Twelve Mile Company 
 from afar
 Grassland starry sky

(B/L/D)

D3 CHENGDE
 Puning Temple
 Shuangta Mountain
 Appearance Chime Hammer Peak

(B/L/-)

 National No.1 Scenic Avenue
 Yudaokou Grassland Scenic Area
 Kangxi Street Night Market

D6 MULAN PADDOCK
b (250KM) CHENGDE (B/L/D)

D1 DEPARTURE (MOB)

Little Potala Palace
小布达拉宫

Little Potala Palace
小布达拉宫

Yudaokou Scenic Area
御道口风景区

Yudaokou Scenic Area
御道口风景区

Baicao Aobao
百草敖包

Baicao Aobao
百草敖包

HOTEL OR SIMILAR (6 NIGHTS)
✓  Beijing Royard Hotel or similar class   x 1 Night
✓  Lavande Hotel Chengde or similar class  x 2 Nights
✓ Ulan Butong Longmai Holiday Hotel   x 2 Nights
✓ Zhaofeng International Hotel  or similar  x 1 Night

✓ 6 Breakfast / 6 Lunch / 5 Dinner
Special Cuisine:   
★ Chengde Flavor  ★ BBQ buffet ★ Weichang Farmhouse Banquet
★ Old Hot Pot Flavor ★ The Eight Great Bowls of the Mancu Flavor

BEIJING
 Gubei Town -  Located in Gubeikou Town, Miyun District, Beijing. It is backed by the 

most beautiful and dangerous Simatai Great Wall in China, and is surrounded by the 
Yuanyang Lake Reservoir. It is a rare natural ancient village in the suburbs of Beijing that 
combines mountains, waters, and cities. 

INNER MONGOLIA AUTONOMOUS REGION
 Mulan Paddock -  Chengde Royal Hunting Park, located in the northeast of Hebei 

Province, borders the grasslands of Inner Mongolia; This has been a grassland with 
abundant water and grass, and the proliferation of birds and animals since ancient times. 
It was the place where the Qing Dynasty emperors held the Mulan Autumn Festival. 
Mulan Weichang has a large area, mainly including scenic spots such as Saihanba 
Scenic Area, Yudaokou Scenic Area, Hongsongwa Scenic Area, Ulanbutong Grassland, 
etc.

 The Ulan Butong Grassland Tourist Area -  also known as the Hongshan Military 
Horse Field, is an important scenic area of Mulan Weichang. It is famous for the Qing 
Emperor Kangxi's command of the Qing army's battle against Galdan here, and for its 
charming European style grassland scenery, it has become a well-known film and 
television outdoor base both domestically and internationally. This is a region where hills 
and plains intersect, with an organic combination of forests and grasslands. It is suitable 
for all seasons and has scenery everywhere. It is a hometown of photography and an 
outdoor studio.

CHENGDE
 Puning Temple - A Han Tibetan integrated temple built during the Qianlong period of 

the Qing Dynasty. The first half of the temple is Han style, with the characteristics of 
traditional Buddhist temples of the Han ethnic group; The latter half is in Tibetan style, 
modeled after the Sangyuan Temple in Tibet. 

 Shuangta Mountain -  Shuangta Mountain is one of the famous mountains in 
Chengde, with beautiful scenery nearby. The Luan River meanders eastward from the 
back mountain, with lush flowers and trees in the mountains. There are original scenic 
spots such as stone horses, stone benches, and stone caves at the foot of the mountain. 

 Yudaokou Scenic Area - Within the scenic area, there are 700000 acres of primitive 
grasslands, making it one of the birthplaces of the Luan River. The source of water, the 
hometown of clouds, the world of flowers, the ocean of forests, and the paradise of rare 
birds and beasts. This used to be a part of the Mulan Weichang in the Qing Dynasty Royal 
Hunting Garden. Many historical relics in the scenic area contain rich cultural 
connotations of the Qing Dynasty royal family, which is breathtaking and unforgettable.

Optional Tour : Experience A Deep Grassland Tour By Riding An Off-road Vehicle [RMB 380 /pax]

SCHEDULE

SPECIAL GIFT: THE EMPEROR KANGXI CEREMONY
The world's first royal cultural theme, showcases the legendary 
experience of Emperor Kangxi through a large-scale outdoor 
live performance. The stage is backed by a unique Danxia 
landscape and the surrounding mountain ranges. 



*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*

*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*

General Information 

 北京 BEIJING 

Departure Date: Flight :

Tour Fare: Airport Tax & Fuel Surcharge:

Tipping: Agent Collection Fee:

Visa: Travel Insurance:

 TOTAL :

出发日期： 航班行程：

团费： 机场税及燃油附加费：

小费： 旅行社代收费：

签证： 旅行保险：

 总数:

China   : +86

中国   : +86                     

China - No time different with Malaysia

中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差

10 CNY = MYR 6.50

10 元 = 马币 6.50

Voltage - almost always 220 V

电压 - 220伏特

GD Partner:

类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin

类型 / Type B - 两脚扁型＋一圆型插头 / 
         2 flat blade pin + 1 round pin

类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat
         blade pin “V-shape”

Chinese Yuan - CNY
Renminbi - RMB
中国元   - CNY
人民币   - RMB

信用卡
Credit Card

拨号代码
Dial Code

电压
Voltage

货币兑换率
Exchange Rate

货币
Currency

时差
Time Different

插座
Power Socket

气候
Weather

飞机型号
Aircraft Type

行李托运
Luggage

Allowance

Each individual are entitled to check in 1 luggage of 
not more than 20 kg and a hand carry bag not more
than 7 kg.

每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以
及托运行李不超过20公斤。

* 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度

* Major credit cards such as Visa and Master 
   card are mostly widely used

Spring 春季
3月 – 5月
Mar to May
10℃ ~ 25℃

Summer 夏季
6月 – 8月
Jun to Aug
33℃ ~ 22℃

Autumn 秋季
9月 – 11月
Sep to Nov
24℃ ~ 9℃

Winter 冬季
12月 – 2月
Dec to Feb
10℃ ~ -3℃

A330 B787B737


